
Protokół Nr 4/10 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 26 marca 2010 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Opinia Komisji Rewizyjnej dotycząca wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2009. 
3.  Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta  

Białogard. 
4.  Sprawy różne. 
5.   Zamknięcie posiedzenia. 

   
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 1300 posiedzenie „otworzyła i prowadziła” 
przewodnicząca Komisji – Jolanta Zięcik. Komisja przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-3 (jednogłośnie). 
  
 
Ad 2 
  Komisja omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard na 
rok 2009.  
W uchwale budżetowej na rok 2009, uchwalono: 

- dochody budżetu miasta  w kwocie   52.821.019 zł, 
- wydatki budżetu miasta w kwocie     52.346.488 zł, 
- nadwyżka budżetu w wysokości             474.531 zł. 

W trakcie roku dokonano zmian budżetu, w wyniku czego plan na koniec 2009 
roku był następujący: 

- dochody budżetu miasta  w kwocie   59.396.431,19 zł, 
- wydatki budżetu miasta w kwocie     62.425.967,10 zł, 
- niedobór budżetu w wysokości            3.029.535,91 zł. 

Realizacja budżetu przedstawia się następująco: 
- dochody 55.955.302,54 zł, tj. 94,2 % planu, 
- wydatki  58.703.103,00 zł, tj. 94,0 % planu. 

Rok zamknął się niedoborem w wysokości 2.747.800,46 zł, co stanowi 90,7% 
planowanego niedoboru.  
Przychody budżetu miasta wyniosły 6.931.964,89 zł z tytułu: 

- kredytu z Banku Gospodarstwa Krajowego ze środków Europejskiego Banku na 
Rewitalizacje Starówki etap II – 2.231.285,75 zł, 

- wolnych środków – 4.700.679,14 zł.  
Rozchody budżetu miasta w wysokości 4.184.164,43 zł stanowiły spłaty rat 

pożyczek w kwocie 1.604.000,00 zł i kredytów w kwocie 2.580.164,43 zł.  
W wyniku analizy wykonania wydatków z planem wynikającym z uchwał 

Rady oraz zarządzeń Burmistrza Białogardu nie stwierdzono przekroczeń 
planowanych wielkości wydatków budżetowych. 
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Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – uważa, że realizacja budżetu nie szła w odpowiednim kierunku. 

Koszalin wspiera mieszkalnictwo oraz remonty budynków komunalnych. Warto 
brać przykłady z innych gmin. 

K.Drachal-Mostek – stwierdziła, że problem mieszkalnictwa jest zaniedbany od 
wielu lat. To problem, który występuje w całej Polsce. Radna myśli, że zadania 
dotyczące budownictwa będą oczkiem w głowie Burmistrza.  

P.Barańczuk – stwierdził, że obecny Burmistrz odpowiada za krótki okres 2009 
roku, bo dotyczy tylko trzech ostatnich miesięcy ubiegłego roku. Nie wszystko 
zostało zrealizowane przez poprzednich burmistrzów.   

J.Harłacz – stwierdził, że założenie dotyczące sprzedaży mienia zostało 
niezrealizowane, bo nie było chęci Burmistrza. Przykładem są: Zakład 
Gazowniczy przy ul. Bat. Chłopskich, sprzedaż gruntu pod Schronisko dla 
Towarzystwa „Animals”. Radny pytał  jak to ekonomicznie przeliczono, że psy 
wywożone są do schroniska w Kołobrzegu? Niezgodne jest wykorzystywanie 
straży miejskiej do wyłapywania psów. 

Burmistrz – wyjaśnił, że wszystko funkcjonuje zgodnie z przepisami. Burmistrz 
wyjaśnił, że oferta Kołobrzegu była tańsza, dlatego Miasto nie korzysta z usług 
świadczonych przez Stowarzyszenie zarządzane przez Radnego.  

 
 Po wyczerpaniu dyskusji, w związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji 
poddała pod głosowanie sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard na 
rok 2009: za-2 (J.Zięcik, K.Drachal-Mostek), przeciw-1 (J.Harłacz), wstrzymało 
się-1(P.Barańczuk). 
 W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  
sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2009.  
 Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad 3 

Komisja Rewizyjna oceniając całokształt spraw związanych z wykonywaniem 
budżetu zapoznała się z uchwałą Nr XVI/26/Z/2010 Składu Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 18 marca 2010 roku opiniującą pozytywnie 
sprawozdanie Burmistrza Białogardu z wykonania budżetu za 2009 rok. 

 Ponadto Komisja zapoznała się z opiniami następujących komisji Rady:  
1) Komisja Budżetu i Finansów – oceniła pozytywnie sprawozdanie z 

wykonania budżetu Miasta na 2009 rok, głosując: za-5 (jednogłośnie), 
2) Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - oceniła pozytywnie 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta na 2009 rok, głosując: za-4 
(jednogłośnie). 

 W wyniku pozytywnej opinii Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i 
Finansów, a także Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 
Białogardu Komisja Rewizyjna w myśl art. 18a ustawy o samorządzie gminnym  
wystąpiła z wnioskiem do Rady Miejskiej Białogardu w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi miasta Białogard oraz oryginał wniosku przekazała do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy w Koszalinie celem 
zaopiniowania.   

Wniosek został przegłosowany przez Komisję: 
za - 2, przeciw – 1 , wstrzymało się – 1. 

 
Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 4 

W sprawach różnych Komisja poruszyła następujące problemy: 
 
- Komisja zapoznała się z pismem mieszkańców Białogardu w sprawie 

Rewitalizacji Starego Miasta (w załączeniu). 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – pytał jak przewidywał projekt II etapu Rewitalizacji Starego Miasta, 

bo Radny interweniował w sprawie parapetów, gdzie w dokumentacji była 
płytka a robiono blachę. 

Burmistrz – odpowiedział, że wykonawca zgodnie z projektem wykonał parapet z 
płytki. 

 
- W tym miejscu Radni zapoznali się z protokołem kontroli przeprowadzonej w 

Urzędzie Miasta Białogard przez Państwową Inspekcję Pracy w grudniu 2009 
r. w zakresie przestrzegania przepisów prawa pracy wobec pracowników 
zatrudnianych w ramach robót publicznych.  

J.Harłacz – pytał jak to się dzieje, że Pan A.J., pracownik UM w godzinach pracy 
chodzi do domu i nie znajduje się w miejscu, do którego się wypisał w 
zeszycie wyjść służbowych? 

Burmistrz – wyjaśnił, że wyjścia wynikają z charakteru pracy, jaką wykonuje. 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
05

 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 Przewodnicząca Komisji 
 

            Jolanta Zięcik 
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